
Anteckningar från möte med styrgruppen för Ett enat Bohuslän 

 

Tid och plats: Kommunhuset, Kungälv, 2024-10-09 kl. 14.30 – 16.30 

 

Närvarande: Miguel Odhner, Martin Johansen, Janne Bark, Linda Einarsrud, Lars-Olof Lyrdal, 

Helena Henriksson, Marcus Palm, Cia Säll, Fredrik Lindén, Marie Linde  

 

• Miguel Odhner öppnar mötet  

 

• Anteckningar från förra mötet gås igenom. Det har inte varit möjligt att få hit någon minister. 

Dialog med departementet pågår. Stormöte om varumärket har inte hunnits med. 

 

• Genomgång av insatsområden och vad som är på gång. 

 

• Hållbarhet – Strömstad och Tanum  

- Skyltar ”ta hand om ditt skräp” har satts upp. 

- Skräpdyk har genomförts i Tanum och Sotenäs 

- Tjörn har satt upp 11 påsholkar. 

- Fimpomater  

- Strandstädarkit och kommunikationskit finns att få för alla kommuner 

- Just nu pågår ett pilotprojekt på Tjörn, Orust och i Lysekil för att hitta en mer 

hållbar lösning för de nästan 100 skärgårdstoaletter som finns längs västkusten. 

I ett drygt tiotal toaletter har Västkuststiftelsen bytt ut de äldre dassen med 

komposteringslösning mot en sluten tank samt investerat i en 

slamsugningslösning. 

 

• Vandringsleder (Bohusleden och Kuststigen) – Västkuststiftelsen 

- Efter en mindre minskning av trafik till hemsidan West Sweden Trails under 

2023, verkar det som om det blir en ganska rejäl ökning 2024. 

- De medel (15 mkr) som VGR skjutit till, som kompensation för sänkta statliga 

medel för naturvård och skötsel av regionala leder i reservat, är beviljade även för 

2025 och kommer med stor sannolikhet även att finnas 2026. Det innebär att 

Västkuststiftelsen kan bibehålla en bra grundskötsel av i princip samtliga 

naturreservat. 

- Ett stort antal projekt – infrastruktur på regionala leder – med medel från 

Tillväxtverket är genomförda men tyvärr har också en del som fastnat i att berörda 

kommuner på grund av att markägartillstånd eller bygglov inte kunnat lösas i tid. 

Sammanlagt har det genomförts 43 olika delprojekt till ett sammanlagt värde av 

drygt 3,3 miljoner kronor. En stor andel av projekten är i Bohuslän. Det enskilt 

största projektet, en dryg miljon, är den nyetablerade Kuststigendelen som binder 

ihop centrala Strömstad med boenden söderut längs kusten. 

- Många nya vindskydd är byggda under senaste halvåret, bland annat längs 

Bohusleden. Just nu byggs ett på Aleklätten i Kungälv. 

 

• Västkustleden, cykelled genom Bohuslän - Västkuststiftelsen  

- Lelångenleden invigdes 26 juni. Förbinder Uddevalla med Unionsleden och 

Vänerleden. 

- Ansökan om Västkustleden från Göteborg till Tanumshede är inskickad, men vi 

får just nu inget svar från Trafikverket när de tänker behandla den. Andra leder 

ligger just nu före i ”kön”.  

 



• Mobilitet – Tjörn och Orust 

Ett webinarium planeras till januari. Fokus på cykel på buss. 

 

• Turistrådet – på gång 

• Stort fokus på att marknadsföra Bohuslän som varumärke 

• Turistrådsdagen 14 november 

• Flera kampanjer på gång, bl.a. en specifik Bohuslän-kampanj 

• Fortsatt stort intresse från journalister och influencers 

• Pga de stora förändringar som sker inom de lokala turistorganisationerna i flera 

kommuner i Bohuslän har Turistrådet tagit fram en handlingsplan för att beskriva 

den lokala turistorganisationens roll och hur den hänger ihop med Turistrådets 

verksamhet. Se separat presentation. 

 

• Lokala turistorganisationer – på gång 

Strömstad gör en förändring när det gäller turistbyrån för att frigöra pengar att satsa på 

besöksnäringen.  

Tjörn genomgår en stor förändring med anledning av att man inte lägre kommer att upphandla 

Södra Bohuslän. 

Lysekil kommer att omorganisera så att turismen hanteras av ett team inom ”Näringsliv och 

kommunikation”. 

Även Kungälv är i en brytningstid eftersom de också lämnar Södra Bohuslän. 

Uddevalla drar ner sitt engagemang i ideella föreningen Destination Uddevalla och 

omorganiserar Uddevalla turism att endast hantera båttrafiken. Turismfrågorna kommer i 

stället att hanteras av kommunen. 

 

• Rapport från företagen  

Storhotellgruppen har inte haft möte på länge. Det ser lite olika ut bland företagen. Strömstad 

Spa har gått upp medan Laholmen och Stenungsbaden har gått ner lite. Besökarna spenderar 

lite mindre än tidigare år. Hösten har börjat bra med många konferenser.  

Priserna på hotellrum ligger på samma nivå som 2023, utom i Göteborg som har minskat 150 

kr/person och natt. Turistrådets intervjuundersökningar visar att dygnsutläggen har minskat 

med ca 100 kr/person.  

Ulkeröds Gård har haft en viss minskning av privatpersoner men bra beläggning av 

konferenser. Bra stabilitet i personalen. 

Musselbaren har gått väldigt bra i Ljungskile medan det har varit svårare på Smögen. 

Det är mycket osäkerhet i branschen framöver. Viktigt att lyfta kommunernas roll i tider av 

osäkerhet. Det kan även vara ett ämne för årsmötet. 

 

• Datum för kommande möten 

Nästa möte med styrgruppen äger rum den 10 december kl. 9.30 – 11.30 i Uddevalla.   

Årsmötet äger rum den 7 mars i Sotenäs. 

 

Gå gärna in på hemsidan där ni hittar information om Ett enat Bohuslän och anteckningar från möten 

https://www.vastsverige.com/ettenatbohuslan/ 

 

https://www.vastsverige.com/ettenatbohuslan/

